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A hajléktalanság problémáját nem lehet csak jogszabályokkal
kezelni

Elfogadta a Fõvárosi Közgyûlés azt a rendeletet, amely jogellenesnek minõsíti az életvitelszerû tartózkodást egyes

közterületeken. Vecsei Miklós, a Magyar Máltai Szeretetszolgálat alelnöke szerint a hajléktalan emberek a tiltás ellenére sem

fognak eltûnni szem elõl, miközben egyre nyilvánvalóbb lesz, hogy a problémát nem lehet csak jogszabályokkal kezelni. 

Elfogadta a Fõvárosi Közgyûlés azt a rendeletet, amely jogellenesnek minõsíti az életvitelszerû tartózkodást egyes közterületeken.

Eszerint jogellenes lesz az életvitelszerû tartózkodás a világörökségi területeken, a megállókban, állomásokon, utasvárókban, a Liszt

Ferenc Nemzetközi Repülõtéren és a Népligetben. Ugyancsak tiltott terület lesz 29 kiemelt aluljáró és a bejárataiktól számított 50

méteres körzetek. Ezek között szerepelnek egyebek mellett a metróaluljárók, az Ajtósi Dürer sor, a Bocskai út-Fehérvári út, a Flórián

tér, a Goldmann György tér, a Margit híd budai hídfõ, a Móricz Zsigmond körtér aluljárói, több Váci úti keresztezõdés aluljárója,

valamint a Ferdinánd híd alatti és a Podmaniczky út-Bulcsú utcai gyalogos aluljáró.

A tilalom kiterjed a játszóterek, köztemetõk, és gyermekjóléti, gyermekvédelmi, köznevelési, felsõoktatási intézmények ingatlanjaira,

valamint a 100 méteres körzetükre. A tervezetben szerepelnek továbbá a hidak és a felüljárók, valamint a lépcsõik. A kerületi

önkormányzatok közül a II., a IV., a VI., a IX., a X., a XI., a XIII., a XIV., a XVI., a XVII, a XVIII., a XX., a XXI. és a XXII. kerület kérte

további területek rendeletbe foglalását, ezek a törvény erejénél fogva a rendelet részei.

A rendelet a kihirdetését követõ napon lép hatályba.

 „Általában nem az a baj, hogy nem tudunk valakinek férõhelyet biztosítani, hanem, hogy valaki nem fogadja el” – mondta Vecsei

Miklós, a Máltai Szeretetszolgálat alelnöke a hvg.hu érdeklõdésére. „Emellett elõfordul, hogy a leghidegebb éjszakákon egyes

melegedõkbe nemcsak hajléktalanok kéredzkednek be, hanem elszegényedett emberek, akik nem tudják fûteni a lakásukat.” A

korábban téli szükségférõhelyként megnevezett Hungexpóval kapcsolatban Vecsei Miklós azt mondta, biztos, hogy nem lesz szükség

a kinyitására, mert az ellátórendszer elegendõ, ha a fõváros biztosítja a forrásokat. Hozzátette: a Hungexpo csupán úgy merült fel,

mint katasztrófahelyzetben alkalmazható megoldás.

Az új szabálysértési törvénnyel kapcsolatban azt mondta: nem lát komoly változást, hiszen a hajléktalanok a kitiltás ellenére sem

fognak eltûnni szem elõl, legfeljebb az alvási lehetõségeiket korlátozzák. „Az egyetlen pozitívum, hogy lassan mindenki számára

nyilvánvaló lesz, hogy a problémát nem lehet csak jogszabályokkal kezelni.”
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